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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 57/2022 

LVII Sesja w dniu 28 grudnia 2022r.  

 Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2022 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 14:28 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Piotr Czarnecki nieobecny 

3. Janusz Dębczyński 

4. Mariola Gawłowska 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel 

7. Joanna Hofman Kupisz 

8. Agnieszka Jura Walczak 

9. Piotr Kowal 

10. Krzysztof Kowalski 

11. Stanisław Krzemieniewski 

12. Zbigniew Lewandowski 

13. Krystian Łuczak 

14. Józef Mazierski 

15. Wanda Muszalik 

16. Arkadiusz Piasecki 

17. Elżbieta Rutkowska 

18. Ewa Szczepańska 

19. Małgorzata Szymańska nieobecna 

20. Daniel Tobjasz 

21. Stanisław Wawrzonkoski 

22. Katarzyna Zarębska nieobecna 

23. Czesław Zarzeczny 

24. Janusz Ziółkowski nieobecny 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 
 

Przewodniczący Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal otwierając obrady LVII sesji 

Rady Miasta powitał obecnego na obradach Prezydenta Miasta Pana dr Marka 

Wojtkowskiego, Zastępców Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Panią 
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Domicelę Kopaczewską, Panią Monikę Jabłońską, zebranych na sali dyrektorów 

Wydziałów Urzędu Miasta, radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz pozostałe osoby 

uczestniczące w obradach a także wszystkich, którzy za pomocą sieci Internet 

obserwują obrady.  

 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż sesja transmitowana jest w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Włocławek.  

 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad aktualnie zalogowanych do systemu jest 20 radnych, a 

zatem obrady sesyjne w dniu 28 grudnia br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad LVII sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad LVI sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 21 

grudnia 2022 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. 

Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, iż wraz z zawiadomieniem o obradach 

dzisiejszej sesji przekazany został radnym porządek obrad.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych czy chcą wnieść zmiany do 

aktualnego porządku obrad. 

 

Nie wniesiono zmian do porządku obrad. 

 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 

 
Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym począwszy od dnia 21 grudnia 2022r., 

do obrad sesyjnych w dniu 28 grudnia br., która przedstawia się następująco: 

 

W ramach akcji: Gorący posiłek dla seniora tuż przed wigilią, do siedemdziesięciu 

seniorów z Włocławka trafiły podarki w postaci świątecznych potraw. To inicjatywa 

MOPR u i Anwilu, a przede wszystkim pracowników-wolontariuszy z tych jednostek. 

Gorący posiłek dla seniora 2022 to już trzecia edycja akcji na rzecz osób 

potrzebujących wsparcia, a jednocześnie przykład, jak dzielić się dobrem i jak je 

pomnażać. Z mieszkańcami Włocławka władze miasta spotkały się na wigilii w 

Urzędzie Miasta. Uroczystość odbyła się 23 grudnia i była miłą okazją do złożenia 
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sobie wzajemnych życzeń i rozmów z mieszkańcami. W grudniu do uczniów 

włocławskich szkół trafiła wypłata stypendium szkolnego za okres od września do 

grudnia 2022 r. Ze wsparcia skorzystało 274 uczniów na łączną kwotę 119 460,00 zł. 

Stypendium szkolne wypłacane jest osobom, które przedstawiły rachunki 

potwierdzające zakupy na cele edukacyjne w przyznanej kwocie stypendium. 

Podpisano umowę z wyłonionym w przetargu, projektantem Parku Grzywno. To 

planowana inwestycja polegająca na zagospodarowaniu terenów zielonych dawnego 

osiedla Grzywno. Park zaprojektuje firma Artur Cebula, Anna Kunkel Architekci. 

Cena oferty złożonej w przetargu wynosi ok. 338 tys. zł. W budynkach Urzędu Miasta 

Włocławek zostanie wdrożony elektroniczny system rejestracji czasu pracy. 

Zintegrowany system będzie działał w budynkach Urzędu Miasta Włocławek, przy: 

Zielonym Rynku 11 13, ul. 3 Maja 22, ul. Kościuszki 12 i ul. Ogniowej 8 10. 

Wykonawcą jest Samba AnaCom Podgórski z Włocławka, za kwotę brutto 

wynoszącą ok. 61 tys. zł. Przy okazji warto pamiętać, że w dniu 30 grudnia 2022 r., 

czyli w najbliższy piątek, kasy Urzędu Miasta będą nieczynne. Powodem jest 

konieczność przeprowadzenia inwentaryzacji. W ostatnich dniach, w miejskiej 

aplikacji został udostępniony kolejny moduł, z którego warto korzystać. W najnowszej 

wersji, oprócz modułów Ogłoszenia, Zgłoszenia i Konsultacje pojawił się moduł: 

Więcej. To przekierowania do oficjalnej strony miasta wloclawek.eu, do Biuletynu 

Informacji Publicznej, do strony włocławskiej Straży Miejskiej, do Geoportalu a także 

do systemu elektronicznej rezerwacji kolejki w Wydziale Komunikacji. Wszystkich, 

którzy jeszcze nie zainstalowali aplikacji Prezydent zachęcił do jej pobrania. Tych, 

którzy już z niej korzystają, proszeni są o aktualizację. Oczywiście, aplikacja jest 

bezpłatna dla mieszkańców. Kończąc wystąpienie na ostatniej sesji w tym roku, 

Prezydent podziękował wszystkim za uwagę i życzył dobrego, nowego 2023 roku.  

Po zakończeniu wypowiedzi przez Prezydenta Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją.  

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Janusz Dębczyński 

• radny Pan Józef Mazierski 

• radny Pan Krzysztof Kowalski 

• radna Pani Elżbieta Rutkowska 

• radna Pani Mariola Gawłowska 

• Prezydent Miasta Pan dr Marek Wojtkowski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki 

• radny Pan Stanisław Krzemieniewski 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta radny 

Piotr Kowal rozpoczął procedowanie nad kolejnym punktem porządku obrad. 
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Ad. 3 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2022 rok. 

 

Ad. 4 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2022 2038.  
 

Wprowadzenia do Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Włocławek na 2022 rok oraz Uchwały zmieniające uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 2038 dokonała Skarbnik 

Miasta Honorata Baranowska, omawiając łącznie zmiany wprowadzone w obydwu 

projektach uchwał zarówno po stronie wydatków jak i dochodów w różnych działach 

budżetu oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022 2038. Zmiany 

zaproponowane w poszczególnych działach wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski 

złożone przez poszczególne wydziały jak również w wyniku przesunięcia środków 

wynikających z zaistniałych potrzeb. W WPF urealnione zostały dochody oraz 

wydatki oraz zaktualizowany został wykaz przedsięwzięć wieloletnich.  

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2022 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji radny 

Krzysztof Grządziel. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022 2038 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawił 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Krzysztof Grządziel. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Józef Mazierski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (2) 

Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (5) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022 2038. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (5) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 5 

Uchwała w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetowych, których 
niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają z końcem roku budżetowego 2022 
wraz z autopoprawką. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały w sprawie wykazu wydatków 

budżetowych, których niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają z końcem 

roku budżetowego 2022 dokonała Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta, która 

przedstawiła także zmiany wprowadzone autopoprawką. 

Następnie przedstawione została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetowych, których 

niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają z końcem roku budżetowego 2022 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji radny 

Krzysztof Grządziel. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Józef Mazierski 
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• radna Pani Joanna Hofman-Kupisz 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetowych, których 

niezrealizowane planowane kwoty nie wygasają z końcem roku budżetowego 2022 

wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Czarnecki, Małgorzata Szymańska, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 6 

Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 2023 rok. 

 

Ad. 7 

Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023 2042 
wraz z autopoprawką. 

Realizując postanowienia ustawy o finansach publicznych Prezydent Miasta 

Włocławek dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta dwa dokumenty: projekt 

budżetu na 2023 rok oraz Wieloletnią Prognozę Finansową na lata 2023 2042. Wyżej 

wymienione dokumenty uwzględniają autopoprawkę wniesioną po wyrażeniu opinii 

przekazanej przez Regionalną Izbę Obrachunkową, mającą na celu właściwe ujęcie 

w 2022 r. kwoty długu w wys. 5 tys. zł, którego planowana spłata dokona się z 

wydatków. W związku z tym utrzymano w 2023 roku w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej kwotę długu i wydatki zmniejszające dług w wys. 5 tys. zł. Przedłożone 

projekty opracowane zostały zgodnie z obowiązującymi ustawami o: finansach 

publicznych, dochodach jednostek samorządu terytorialnego, samorządzie gminnym, 

samorządzie powiatowym. Projekty te stanowić będą podstawę gospodarki 

finansowej miasta na przyszły rok oraz możliwości finansowe rozwoju miasta w 

latach następnych. Przy konstruowaniu obu projektów uwzględniono otoczenie 

makroekonomiczne, tj. wskaźniki zawarte w projekcie ustawy budżetowej, informacje 

Ministra Finansów, a także decyzje Wojewody Kujawsko  Pomorskiego w zakresie 

planowanych dotacji. Prezydent Miasta zakomunikował, że istotnym elementem 

polityki finansowej miasta będzie wypracowanie nadwyżki operacyjnej. Niestety 

osiągnięcie tego celu może wiązać się z dużymi trudnościami, biorąc pod uwagę, iż 

konstruowanie budżetu na 2023 rok odbywało się w warunkach niepewności o 

niespotykanej do tej pory skali, wywołanej przez postępującą inflację, przez 

nienotowany dotąd od lat wzrost cen energii i paliw, a także wdrażanie przez Rząd 

reform wynikających z rządowego programu Polski Ład.  

I tak, na 2023: Dochody zaplanowano na poziomie 824 mln zł w tym: dochody 

bieżące w wys. 744 mln zł, dochody majątkowe w wys. 80 mln zł. Wydatki 

zaplanowano na poziomie 937 mln zł, w tym: wydatki bieżące w wys. 742 mln zł, 

wydatki majątkowe w wys. 195 mln zł. Dochody budżetowe są wyższe o 49 mln zł w 

stosunku do planowanych na 2022 rok, z tego dochody bieżące, z których 

finansujemy wydatki na wynagrodzenia są wyższe o 42 mln zł, zaś dochody 

majątkowe o 6 mln zł. Dochody na zadania własne są wyższe o 74 mln zł, dochody 

na zadania zlecone są niższe o 27 mln zł, a dochody na zadania rządowe wyższe o 

prawie 3 mln zł w stosunku do planowanych na 2022. Prezydent Miasta 

poinformował, że samorząd będzie ubiegać się o fundusze zewnętrzne na realizację 

zadań z różnych dziedzin ujętych w budżecie, szczególnie w zakresie zamierzeń 

inwestycyjnych. Poziom dochodów majątkowych będzie stosownie urealniany z 

uwzględnieniem zmian źródeł ich finansowania. Na 2023 rok przewiduje się: 

osiągnięcie dochodów bieżących własnych w wysokości 683 mln zł, w tym: 
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subwencje ogólne w wys. 217 mln zł, które stanowią 29% dochodów bieżących  są 

one wyższe o 19 mln zł od subwencji ujętych w budżecie na 2022 rok. Przyczyną 

powyższego, jest przede wszystkim spodziewany wzrost wpływów z tytułu subwencji 

oświatowej, którą na rok 2023 zaplanowano w wysokości 195 mln zł, to jest o 12% 

wyższą od zaplanowanej na 2022 r. Tak duży wzrost wynika przede wszystkim z 

dodatkowych zadań oświatowych nałożonych do realizacji na samorządy. Prezydent 

Miasta wspomniał, na potwierdzenie, iż subwencja oświatowa jest nadal 

niewystarczającą pulą na wydatki na oświatę i edukacyjną opiekę wychowawczą. W 

budżecie na te dwa działy zaplanowano 296 mln zł. A podkreślenia wymaga jeszcze 

fakt, iż plany wydatków na te dwa działy są niedoszacowane na skutek niskiego 

poziomu dochodów. Luka budżetowa między planem a subwencją oświatową 

przekracza 100 mln zł. Przy tej konstrukcji budżetu miasta subwencja pokryje wydatki 

bieżące na oświatę i edukacyjną opiekę wychowawczą zaledwie w 66 %. Kolejne 

źródło dochodów to podatki lokalne i opłaty, zaplanowane w wys. 339 mln zł. 

Stanowią prawie 46 % dochodów bieżących własnych. (są o 21 mln zł wyższe od 

określonych na 2022 rok), I w tym zakresie: dochody z podatku od nieruchomości 

zaplanowano w wys. 171 mln zł, tj. założono jego wzrost w stosunku do roku 2022 o 

9,6%. Powyższe wynika nie tylko z przyjęcia zwiększonych stawek w tym podatku na 

rok 2023 – ale również z wzmocnienia działalności windykacyjnej. Dochody te będą 

w trakcie realizacji budżetu sukcesywnie urealniane także na skutek przyrostu 

powierzchni/wartości majątku będących przedmiotem opodatkowania. Następnie, w 

ramach podatków i opłat: dochody z podatku od środków transportowych 

zaplanowano w wysokości 3 mln 355 tys. zł, tj. o 11,6% wyższej kwoty od 

zaplanowanej na rok bieżący. Generalnie założono wzrost efektywności w 

egzekwowaniu zaległości powstałych w latach ubiegłych, tak z tytułu podatków, jak 

też opłat czynszowych. Dochody z tytułu udziałów w podatku dochodowym od osób 

fizycznych (PIT)  które określone zostały przez Ministra Finansów w wysokości 117 

mln zł (tj. o 5 mln zł mniej niż Minister określił na rok 2022 r.). A biorąc pod uwagę 

przeniesienie z 2023 r. do budżetu bieżącego roku dochodów z tyt. PIT (tzw. 

subwencji rozwojowej) w wys. 19 mln zł  ta różnica, czyli ubytek w PIT cie wynosi aż 

24 mln zł. Analizując dochody z PIT w latach 2017 – 2023 można zauważyć 

znaczące rozbieżności w wielkości pozyskanych wpływów z tego tytułu w 

poszczególnych latach, co przedstawiliśmy w zestawieniu tabelarycznym przy 

objaśnieniach do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Prezydent Miasta przypomniał, 

iż na 2019 rok Minister Finansów wskazał dochody z PiT u w wys. 133 mln zł, na rok 

2020 i 2021 w wys. 131 mln zł, a na rok 2022 Minister określił te dochody w wys. 122 

mln zł, to jest o 9 mln zł mniej w porównaniu do roku 2021. Na 2023 rok wskazał 117 

mln zł. Zmniejszenie dochodów z PiT u jest konsekwencją nowych rozwiązań 

podatkowych ograniczających udział samorządu w podatku PiT  poprzez zwiększenie 

kwoty wolnej od podatku do 30 tys. zł i podniesienie poziomu pierwszego progu 

podatkowego do 120 tys. zł. Pragnę w tym miejscu zaznaczyć, iż Ustawa Polski Ład 

wprowadziła odmienny sposób przekazywania środków z budżetu państwa z tytułu 

udziału gmin, powiatów we wpływach z podatku PIT i CIT. Udział w rzeczywistych 

wpływach zastąpiono udziałem w prognozowanych wpływach  ustalanych przez 
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ministra finansów, wg stanu na dzień 10 sierpnia roku bazowego. Ustawa wprowadza 

mechanizm korekty tych dochodów po upływie dwóch lat w celu dostosowania 

dochodów jst do rzeczywistych wpływów do budżetu państwa. Oznacza to, iż miasto 

Włocławek ma otrzymać sztywną kwotę, która może ulec korekcie po upływie dwóch 

lat. Takie same zasady przyjęto do przekazywania samorządom dochodów z udziału 

w podatku CIT. Procentowy udział samorządów we wpływach do budżetu państwa 

nie uległ zmianie i zgodnie z dotychczas obowiązującymi przepisami, wyniesie w 

roku 2023 w zakresie PIT 39,24% w części gminnej oraz 10,25% w części 

powiatowej, dla podatku CIT odpowiednio: 6,71% i 1,40%. Na podstawie ww. ustawy 

za część utraconych dochodów z podatku PIT, jednorazowo w roku 2021, 

zwiększona została subwencja ogólna. I tak, z ogólnej puli 8 mld zł dzielonej 

pomiędzy jst, wg udziału poszczególnych jednostek w podatku PIT, skorygowanym 

wskaźnikiem zamożności, miasto Włocławek otrzymało 18 mln 239 tys. zł. 

Subwencja została wykorzystana w 2021 r. w wysokości 8 mln 428 tys. zł i w 2022 r. 

w wys. 9 mln 811 tys. zł w związku z koniecznością zabezpieczenia środków na 

realizację obligatoryjnych wydatków jednostek budżetowych (tak statutowych jak i 

zadań budżetowych). Ta sama ustawa wprowadziła od roku 2023 nowe źródło 

wsparcia samorządów w postaci subwencji rozwojowej, która dedykowana miała być 

wyłącznie aktywności inwestycyjnej. Jednak decyzją Rządu została przesunięta jako 

dodatkowe dochody z tytułu PIT do budżetów samorządów w bieżącym roku. I tak, w 

trzech transzach ostatniego kwartału tego roku miasto Włocławek otrzymało 19 mln 

455 tys. zł, z czego 15% naznaczono. Zgodnie z ustawą o dochodach jst 

naznaczoną pulę środków miasto obowiązane jest przeznaczyć do 2027 r. na 

poprawę efektywności energetycznej. W naszym przypadku jest to kwota 2 mln 918 

tys. zł. Kolejne źródło dochodów w grupie podatków i opłat – to udziały w podatku 

dochodowym od osób prawnych (CIT) oszacowane w wys. 28 mln zł tj. w kwocie 

wyższej o 10 mln zł od planowanej na rok 2022, i wpływy z usług realizowanych 

przez jednostki organizacyjne miasta w wys. 24 mln zł. Dochody majątkowe 

zaplanowano w wysokości 80 mln zł, tj. o 2% kwotę większą od wielkości planowanej 

w 2022 roku.W ramach dochodów majątkowych ujęto: dotację i środki przeznaczone 

na inwestycje w wysokości 53 mln zł (i to stanowi 67% udziału w planowanych 

dochodach majątkowych), dochody ze sprzedaży majątku w wys. 4 mln zł (5% 

udziału), dochody z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo 

własności na kwotę 150 tys. zł (0,2% udziału) a także środki pochodzące z Unii 

Europejskiej oszacowane na 22 mln zł (28% udziału). Przewidujemy pozyskanie 

środków z Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych na 

realizację zadania inwestycyjnego: pn. „ Budowa drogi Lipnowskiej” w wys. 17 mln 

145 tys. zł, pn. „Budowa drogi stanowiącej alternatywne połączenie osiedla Michelin 

z osiedlem Południe” w wys. 10 mln 672 tys. zł, Dochody majątkowe pochodzić będą 

także: z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na zadanie pn. „Budowa ulicy 

Celulozowej” w wys. 1 mln 199 tys. zł, pn. „Rekonstrukcja jezdni i chodnika na 

moście stalowym” w wys. 1 mln 032 tys. zł, z Funduszu Dopłat z BGK na 

dofinansowanie realizacji czterech zadań inwestycyjnych pn.: „Przebudowa budynku 

przy ul. 3 Maja 6 (rewitalizacja)” w wys. 5 mln 500 tys. zł, „Przebudowa kamienicy 
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przy ul. Maślanej 4/6” w wys. 7 mln 670 tys. zł, „Przebudowa i rozbudowa budynku 

przy ul. Brzeskiej 15” w wys. 2 mln 700 tys. zł oraz „Przebudowa budynku przy ul. 

Królewieckiej 12” w wys. 5 mln 400 tys. zł. W strukturze dochodów budżetowych 

planowanych na 2023 rok w wysokości 824 mln zł dochody bieżące stanowią 90,3%, 

natomiast dochody majątkowe 9,7%. Prezydent Miasta zakomunikował, że na 

wydatki w 2023 roku określony został limit w wysokości 937 mln zł, w tym na wydatki 

bieżące 742 mln zł, wydatki majątkowe w wys. 195 mln zł. Wydatki są wyższe o 64 

mln zł w stosunku do planowanych na 2022 rok, z tego wydatki bieżące wyższe o 44 

mln zł, a wydatki majątkowe wyższe 20 mln zł.  

W zakresie wydatkowania środków budżetowych na poszczególne dziedziny 

gospodarki miasta tradycyjnie najwyższy udział w wydatkach bieżących ma oświata 

wraz z edukacyjną opieką wychowawczą, które stanowią 40 % budżetu, czyli 

utrzymują ten sam udział w strukturze wydatków, jak w roku 2022 (w 2021 roku 

stanowiły 36 %). Prawie 20% wydatków bieżących pochłaniają działy Pomocy 

Społecznej i Rodziny, ponad 7% pochłania Transport i Łączność, ponad 8% 

pochłania Gospodarka komunalna, prawie 7%  Administracja publiczna, prawie 4% 

Gospodarka mieszkaniowa. Wydatki bieżące planuje się przeznaczyć m.in. na 

funkcjonowanie jednostek budżetowych, w tym jednostek oświatowych, placówek 

opiekuńczo-wychowawczych, kulturalnych, rekreacyjnych i sportowych. W ramach 

wydatków bieżących wyszczególniono: wynagrodzenia i składki od nich 

naliczane, obsługę długu, planowane i realizowane przedsięwzięcia wieloletnie. 

Wydatki na obsługę długu oszacowano w projekcie budżetu na 2023 rok w kwocie 25 

mln zł, czyli o 16 mln zł wyższe w porównaniu do pierwotnego planu 2022 roku, a w 

porównaniu do wykonania roku 2021 wyższe o prawie 20 mln zł. Problemem dla 

samorządności gmin jest polityka finansowa Rządu i narzucanie ustawowych 

obowiązków, niestety nadal, bez zapewnienia stabilności dochodów. Są to 

obowiązki, którym musimy się podporządkować. Od trzech lat na skutek decyzji 

rządowych – spada dynamika wzrostu wpływów z podatków dochodowych PiT. 

Problem niższych wpływów pogłębia inflacja i znaczący wzrost ceny energii 

elektrycznej. Ponad 17 % inflacja wymusza konieczność uwzględnienia wyższych 

kosztów usług, w tym za media. Poza obowiązkowym wzrostem wynagrodzeń 

minimalnych określonych przez ustawodawcę, brak jest środków na choćby inflacyjny 

wzrost wynagrodzeń dla pozostałych pracowników. A to właśnie w wydatkach 

bieżących budżetu najpoważniejszą pozycję stanowią wynagrodzenia wraz z 

pochodnymi pracowników zatrudnionych w jednostkach budżetowych. Kolejną 

pozycją generującą znaczące koszty są obowiązkowe wydatki statutowe, związane z 

funkcjonowaniem jednostek, takie jak zakup materiałów i usług, energii, pozostałych 

obowiązkowych opłat. Zakłada się, że dysponenci również w przyszłym roku będą 

musieli wykazać się dużą efektywnością wykorzystania otrzymanych środków 

budżetowych, zwłaszcza w tych obszarach, w których generowane są najwyższe 

koszty. Naszą intencją zatem musi być ograniczanie wydatków bieżących! Wydatki 

bieżące, które miasto pokrywa z dochodów własnych, będą monitorowane. W 

przyszłym roku także, należy brać pod uwagę scenariusz awaryjny na wypadek, gdy 
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nie będzie możliwe osiągnięcie dochodów i równoważenie budżetu. Nie wykluczone, 

iż w takim przypadku będę musiał zrezygnować z części zadań nie obowiązkowych, 

tak jak miało to miejsce już w ubiegłym, jak i w tym roku  aby proponować Wysokiej 

Radzie zmiany, które będą optymalizować realizację budżetu. Konstruując budżet 

przyjęto założenie o maksymalnej ochronie realizowanych inwestycji m. in. celem 

maksymalnego wykorzystania pozyskanych środków unijnych. Wszelkie działania 

nakierowane mają być na: dokończenie inwestycji będących w realizacji, 

wykorzystanie przyznanych Miastu środków UE i innych Funduszy w terminach 

wynikających z umów o dofinansowanie, realizację priorytetowych zadań, na które 

zgłoszono zapotrzebowanie na dodatkowe środki. Na wydatki majątkowe planuje się 

przeznaczyć 195 mln zł, tj. 21% wydatków budżetowych. Wydatki majątkowe 

przeznaczone będą m. in. na inwestycje drogowe, gospodarkę mieszkaniową (w tym: 

termomodernizację budynków, przebudowę budynków i pokryć dachowych, dotacje 

do prac budowlanych w ramach rewitalizacji), na zadania ujęte w Budżecie 

Obywatelskim, na zadania oświatowe, modernizację i budowę oświetlenia ulicznego. 

Na 2023 rok zaplanowano 103 zadania inwestycyjne, z tego 64 to zadania 

kontynuowane, na łączną kwotę ponad 176 mln zł, 10 zadań to zadania Budżetu 

Obywatelskiego na łączną kwotę prawie 6 mln zł, 29 zadań - to zadania nowe na 

kwotę 13 mln zł. Wśród nich, najwyższy udział będą miały zadania z zakresu 

infrastruktury drogowej, na którą przeznaczymy 39% wydatków majątkowych.  

W tej puli zarezerwowano środki m. in. na: przebudowę drogi Lipnowskiej, w wys. 18 

mln zł, rekonstrukcję jezdni i chodnika na moście stalowym w wys. 10 mln zł, 

rekonstrukcję jezdni na drogach powiatu w wys. 2 mln 050 tys. zł, przebudowę mostu 

przez rzekę Wisłę na zaporze wodnej we Włocławku w wys. 2 mln zł, budowa dróg 

rowerowych w wys. 500 tys. zł, budowę/przebudowę chodników w wys. 1 mln zł. Inne 

duże przedsięwzięcia to: budowa drogi stanowiącej alternatywne połączenie osiedla 

Michelin z osiedlem Południe na kwotę 16 mln zł, budowa trasy średnicowej – etap IV 

na kwotę 10 mln 750 tys. zł, budowa ulicy Celulozowej na kwotę 3 mln 500 tys. zł, 

budowa drogi stanowiącej przedłużenie ul. Letniej od Al. J.P.II do ul. Szyszkowej na 

kwotę 3 mln zł. Na poprawę bazy oświatowej przeznaczono ponad 24 mln zł, tj. 12 % 

z puli wydatków majątkowych. Są to: modernizacja budynku Zespołu Szkół 

Muzycznych w wys. 2 mln zł, modernizacja budynku Zespołu Szkół Technicznych w 

wys. 8 mln 133 tys. zł, budowa sali gimnastycznej przy Zespole Szkół nr 8  kwota 1 

mln 500 tys. zł, program dach modernizacja pokryć dachowych w wys. 500 tys. zł, 

Program "Ogrodzenie" w wys. 500 tys. zł, program dostosowania placówek 

oświatowych do przepisów przeciwpożarowych w wys. 500 tys. zł, przebudowa 

budynków oświatowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą w wys. 500 tys. zł, 

poprawa infrastruktury kształcenia zawodowego w wys. 9 mln 904 tys. zł, 

przebudowa budynku bursy szkolnej przy ul. Mechaników w wys. 500 tys. zł. Na 

przedsięwzięcia z zakresu ochrony zdrowia, pomocy społecznej i rodziny planuje się 

przeznaczyć prawie 2 mln zł, tj. z tego na: wykonanie systemu przyzywowo 

alarmowego w DPS przy ul. Nowomiejskiej w wys. 110 tys. zł, doprowadzenie kuchni 

głównej w budynku DPS przy ul. Nowomiejskiej 19 do właściwego stanu sanitarno  

technicznego w wys. 120 tys. zł, montaż nowej instalacji przyzywowej w wys. 150 tys. 
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zł w budynku DPS przy ul. Dobrzyńskiej, zakup pieca konwekcyjno  parowego wraz z 

podstawą w wys. 30 tys. zł z przeznaczeniem dla Miejskiej Jadłodajni U Świętego 

Antoniego, przebudowę budynku Placówki Opiekuńczo Wychowawczej nr 1 Maluch 

przy ul. Sielskiej w wys. 500 tys. zł, wymianę instalacji elektrycznej i montaż instalacji 

teletechnicznych w budynku żłobka przy ulicy Żytniej 80 w wys. 660 tys. zł. Prezydent 

Miasta poinformował, że na przedsięwzięcia z zakresu Rewitalizacji planuje się 

przeznaczyć 52 mln zł. W ramach tej puli zaplanowano: Dotacje do prac 

budowlanych w ramach Programu Rewitalizacji  z kwotą 1 mln 500 tys. zł. Jest to 

zadanie kontynuowane. Planowane jest udzielenie dotacji jako dofinansowanie do 

prac budowlanych zgodnie z Gminnym Programem Rewitalizacji, Społeczne 

budownictwo czynszowe z kwotą 250 tys. zł. Zadanie kontynuowane. W ramach 

zadania w br. opracowana została dokumentacja projektowo - kosztorysowa na 

budowę czterech wielorodzinnych budynków mieszkalnych z pomieszczeniami 

usługowymi wraz z zagospodarowaniem terenu w kwartale pomiędzy ulicami 3 Maja, 

Cyganka, Brzeska, Żabia na potrzeby społecznego budownictwa czynszowego. 

Aktualnie trwa procedura nabycia prawa do dysponowania nieruchomością, która 

umożliwi uzyskanie pozwolenia na prowadzenie robót, Przebudowa skrzyżowania 

ulic Wyszyńskiego Tumskiej Placu Kopernika mostu stalowego  z kwotą 1 mln 500 

tys. zł. To także zadanie kontynuowane. W ramach zadania w br. odebrana została 

dokumentacja projektowo  kosztorysowa. Ze względu na podjęcie decyzji o 

zaprojektowaniu ronda pinezkowego oraz konieczność uregulowania stanów 

prawnych terenów przyległych do inwestycji  wydłużyła się procedura projektowania. 

W roku 2022 planowane jest uzyskanie Zezwolenia na Realizację Inwestycji 

Drogowej. W 2023 roku planuje się realizację robót budowlanych. Zadanie pn. 

Zniesienie współwłasności nieruchomości, wykup nieruchomości, pierwokupy  z 

kwotą 2 mln 253 tys. zł obejmuje zniesienie współwłasności nieruchomości, nabycia 

na rzecz Gminy nieruchomości bądź udziałów w nieruchomościach, wykupy 

nieruchomości w obszarze rewitalizacji, wykonanie pierwokupów, kolejne zadanie pn. 

Przebudowa pokrycia dachowego budynków  z kwotą 1 mln 300 tys. zł. W ramach 

zadania planuje się przebudowę pokrycia dachowego budynków w obszarze 

rewitalizacji przy ul. Zduńskiej i Łęgskiej, Wykonanie instalacji co, cwu i cyrkulacji 

wraz z przebudową instalacji wodno  kanalizacyjnej w budynkach mieszkalnych  

kwota 880 tys. zł. Zadanie planowane do realizacji w obszarze rewitalizacji przy ul. 

Św. Antoniego, Łęgskiej, Zapiecek. Przebudowa budynku przy ul. 3 Maja 6 

(rewitalizacja)  kwota 6 mln zł. W ramach zadania planuje się kompletną przebudowę 

budynku przy ul. 3 Maja 6, dostosowując go do aktualnych przepisów. Zadanie 

planowane do dofinansowania z Funduszu Dopłat BGK. Przebudowa kamienicy przy 

ul. Maślanej 4/6  kwota 9 mln 895 tys. zł. To także zadanie kontynuowane. W ramach 

zadania w br. uzyskano prawomocne pozwolenie na budowę. Przebudowa budynku 

planowana jest na lata 2023  2024. Zadanie planowane do dofinansowania z 

Funduszu Dopłat BGK. Przebudowa i rozbudowa budynku Brzeska 15  z kwotą 3 mln 

zł. Zadanie kontynuowane. W ramach zadania w roku 2023 planuje się realizację 

robót budowlanych. Zadanie planowane do dofinansowania z Funduszu Dopłat BGK. 

Przebudowa budynku przy ul. Królewieckiej 12  z kwotą 6 mln zł. Zadanie 



14 

 

kontynuowane. W ramach zadania w br. dokonano odbioru końcowego dokumentacji 

projektowo  kosztorysowej kompleksowej przebudowy kamienicy mieszczącej się 

przy ul. Królewieckiej 12 z dostosowaniem do aktualnie obowiązujących przepisów. 

Na rok 2023 planuje się realizację robót budowlanych. Zadanie planowane do 

dofinansowania z Funduszu Dopłat BGK. Kolejna ważna pozycja w naszym budżecie 

to Budżet Obywatelski, który zaplanowano w kwocie 5.720 tys. zł W Budżet wpisują 

się następujące zadania: w kategorii ogólnomiejskiej: 1. Automatyczny defibrylator 

zewnętrzny w kluczowych punktach miasta z planem 50 tys. zł. Projekt zakłada 

ustawienie w kluczowych punktach miasta defibrylatorów AED wraz z infrastrukturą 

monitorującą. 2. Projekt „Milej dla wszystkich” z kwotą 500 tys. zł. To zadanie 

realizowane będzie przy ul. Dziewińskiej. Planuje się rekultywację terenów zielonych, 

utworzenie parku kieszonkowego oraz miejsca do gry w szachy. 3. Wielofunkcyjny 

tor przeszkód z kwotą 210 tys. zł. Projekt zakłada budowę wielofunkcyjnego toru 

przeszkód na terenie nowopowstającego parku Grzywno. 4. Zewnętrzne boisko do 

gry w piłkę koszykową z imiennymi boiskami oraz małą infrastrukturą towarzyszącą  

kwota 1.150.000 zł. Projekt zakłada utworzenie wielofunkcyjnych boisk do 

koszykówki z małą infrastrukturą na terenach przy Hali Mistrzów. 5. Balon reklamowy 

promujący miasto Włocławek kompletny zestaw  z kwotą 300 tys. zł. Balon 

Włocławek to reklama i wizytówka miasta. Starty w zawodach sportowych oraz 

ekspozycje statyczne uczynią ten kolorowy lampion wyjątkowym ambasadorem 

miasta i mieszkańców w obszarze Polski, Europy.  

 W kategorii zielonej: Z widokiem na Wisłę projekt rewitalizacji terenu przy ulicy 

Toruńskiej  zaplanowano 1 mln zł. Projekt ma na celu rewitalizację tarasu 

widokowego. W kategorii instytucjonalnej: 1. Park kieszonkowy przy ławeczce Marii 

Skłodowskiej Curie  z kwotą 100 tys. zł. Projekt zakłada zagospodarowanie terenu 

zielonego przy Zespole Szkół Chemicznych. 2. Kujawski Plac Zabaw z kwotą 800 

tys. zł. W ramach zadania przy Przedszkolu Publicznym nr 26 ma powstać 

funkcjonalny i certyfikowany plac zabaw dla dzieci w wieku do 10 roku życia. 3. 

Przyjazne Południe Przyszłości (jest to pozycja BO z 2022 r. pierwotna kwota 850 

tys. zł. Na 2023 rok zwiększono do 1 mln 500 tys. zł. Projekt ma na celu 

zagospodarowanie terenu wokół ZSP nr 1 i IV LO im. K.K. Baczyńskiego. Prezydent 

Miasta wyjaśnił, że w związku z ograniczonymi możliwościami Miasta w zakresie 

finansowania inwestycji środkami własnymi, głównymi źródłami ich finansowania, (tak 

jak i w latach poprzednich) obok środków unijnych, środków i dotacji na inwestycje są 

kredyty, pożyczki i obligacje. Tym samym, realizacja przyjętego programu 

inwestycyjnego przy zachowaniu obowiązujących regulacji w zakresie limitowania 

zadłużenia wymagać będzie zaciągnięcia kredytu bądź pożyczki w łącznej kwocie 

139.148 tys. zł. Przy założeniu w 2023 roku deficytu w wys. 113.148 tys. zł oraz 

zaplanowanych do spłaty rat kredytów i wykupów obligacji w łącznej kwocie 414.238 

tys. zł celem zapewnienia właściwej realizacji szeregu inwestycji planowanych na 

2023 rok wyznaczono horyzont czasowy dla kolejnych budżetów miasta Włocławek 

do 2042. 

Projekcja poszczególnych źródeł dochodów i kategorii wydatków w latach 2023 2042 

oraz wynikający z nich poziom przychodów, rozchodów i zadłużenia, zostały 
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przedstawione w załączniku nr 1 do WPF. Uzupełnieniem załącznika nr 1 w części 

dotyczącej wieloletnich przedsięwzięć jest zał. nr 2. Indywidualny limit zadłużenia 

wyliczony zgodnie z art. 243 jest spełniony przez Miasto Włocławek. W prognozie 

zachowano właściwą relację pomiędzy dochodami bieżącymi i wydatkami bieżącymi 

celem wygospodarowania nadwyżki operacyjnej. Nadwyżka została określona na 

poziomie 2 mln zł. Prezydent Miasta podkreślił, iż wartości przedstawione w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej na rok 2023 i projekcie budżetu Miasta na rok 

2023 są ze sobą zgodne i określają podstawowe parametry dochodów, wydatków, 

przychodów i rozchodów Miasta. W latach kolejnych wartości jakie zostały przyjęte 

wynikają zarówno z prognozowanego poziomu dochodów i wydatków budżetu oraz 

możliwości finansowych w zakresie spełnienia relacji, o której mowa w art. 242 i 243 

ustawy o finansach publicznych. Po zakończeniu prezentacji założeń budżetowych 

Prezydent Miasta wniósł do Wysokiej Rady o uchwalenie przedłożonych projektów 

budżetu na 2023 rok i Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023 2042.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż zgodnie z Uchwałą Nr 

XLV/193/10 Rady Miasta Włocławek z dnia 30 sierpnia 2010 roku w sprawie trybu 

prac nad projektem uchwały budżetowej elementem proceduralnym przy 

rozpatrywaniu projektu budżetu jest zapoznanie radnych Rady Miasta z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu uchwały budżetowej Miasta 

Włocławek na 2023 rok. 

 

Wobec powyższego Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta odczytała Uchwałę 

Składu Orzekającego Nr 7 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 14 

grudnia 2022 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Miasta 

Włocławek na 2023 rok, jak również przedstawiła opinię o możliwości sfinansowania 

deficytu zakładanego w projekcie uchwały budżetowej Miasta Włocławek na 2023 

rok, oraz zaprezentowała opinię o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na kolejne lata. 

 

Opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczące przedmiotowych zagadnień 

stanowią załącznik do protokołu.  

  

Kolejnym etapem procedury było odczytanie opinii komisji właściwej do spraw 

budżetu. 

Uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 2023 rok rozpatrzyła 

oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w 

tej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji radny Krzysztof Grządziel. 

Także uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023 

2042 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji radny 

Krzysztof Grządziel. 
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Elementem proceduralnym była także prezentacja opinii komisji stałych 

rozpatrujących ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałych Rady Miasta 

W związku z powyższym pozytywne opinie o projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 2023 rok oraz o projekcie uchwały w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023 2042 

przedstawili:  

• w imieniu Komisji Rewizyjnej Przewodniczący Komisji radny Pan Jacek Buława, 

• w imieniu Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska Przewodniczący 

Komisji radny Pan Stanisław Wawrzonkoski, 

• w imieniu Komisji Porządku Prawnego i Publicznego Przewodnicząca Komisji radny 

Pan Arkadiusz Piasecki, 

• w imieniu Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej Przewodnicząca Komisji 

radna Pani Ewa Szczepańska, 

• w imieniu Komisji Edukacji Przewodnicząca Komisji radna Pani Wanda Muszalik, 

• w imieniu Komisji Kultury i Sportu Wiceprzewodniczący Komisji radny Pan Daniel 

Tobjasz, 

• w imieniu Komisji Rewitalizacji Przewodnicząca Komisji radna Pani Agnieszka Jura-

Walczak. 

Po przedstawieniu opinii przez wszystkie Komisje stałe Przewodniczący Rady Miasta 

poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami w przedmiocie projektu 

budżetu miasta na 2023 rok oraz w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2023 2042. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Krzysztof Kowalski 

• radny Pan Zbigniew Lewandowski 

• radny Pan Stanisław Wawrzonkoski 

• radna Pani Joanna Hofman-Kupisz 

• radny Pan Józef Mazierski 

• radny Pan Daniel Tobjasz 

• radny Pan Krzysztof Grządziel 

• radny Pan Piotr Zwoliński 

• radna Pani Elżbieta Rutkowska 

• radny Pan Krystian Łuczak 

• radna Pani Wanda Muszalik 

• radny Pan Janusz Dębczyński 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Monika Jabłońska 
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• radny Pan Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem) 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Czarnecki, Małgorzata Szymańska, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023 2042 

wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Czarnecki, Małgorzata Szymańska, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała wraz z autopoprawką została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 8 

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Włocławek dla obszaru położonego pomiędzy ulicą Chmielną, Aleją Chopina, ulicą 
Warszawską, Placem Wolności, ulicą 3 Maja, Starym Rynkiem, ulicą Św. Jana, 
brzegiem rzeki Wisły oraz położonego w rejonie ulicy Ogniowej. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Pani Jolanta Stańczak Bromirska Dyrektor Wydziału Urbanistyki i 

Architektury.  

  

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Włocławek dla obszaru położonego pomiędzy ulicą Chmielną, Aleją Chopina, ulicą 

Warszawską, Placem Wolności, ulicą 3 Maja, Starym Rynkiem, ulicą Św. Jana, 

brzegiem rzeki Wisły oraz położonego w rejonie ulicy Ogniowej rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej 

sprawie przedstawił Przewodniczący Rady Miasta radny Krzysztof Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 
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Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Włocławek dla obszaru położonego pomiędzy ulicą Chmielną, Aleją Chopina, ulicą 

Warszawską, Placem Wolności, ulicą 3 Maja, Starym Rynkiem, ulicą Św. Jana, 

brzegiem rzeki Wisły oraz położonego w rejonie ulicy Ogniowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Czesław 

Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (4) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Krzysztof Kowalski, Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Czarnecki, Małgorzata Szymańska, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 9 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia i przyjęcia „Planu gospodarki 
niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Włocławek”. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dotyczącego założeń planu 

gospodarki niskoemisyjnej dla miasta Włocławek dokonał Pan Krzysztof Kukucki 

Zastępca Prezydenta Miasta. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 
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Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia i przyjęcia „Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Włocławek” rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej 

sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji radny Stanisław Wawrzonkoski 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia i przyjęcia „Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Włocławek”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Krzysztof Grządziel, Krzysztof Kowalski, Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Czarnecki, Małgorzata Szymańska, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 10 

Uchwała w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2023 rok. 

 
Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Pani Elżbieta Dynarska Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i 

Zdrowia Publicznego. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta  

Uchwałę w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2023 rok rozpatrzyła 

oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię 

w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Rady Miasta radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2023 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Czesław Zarzeczny, Piotr 

Zwoliński 
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BRAK GŁOSU (4) 

Krzysztof Grządziel, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Czarnecki, Małgorzata Szymańska, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 11 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 
projektu współfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Kujawsko Pomorskiego na lata 2014 2020, Oś Priorytetowa 9. 
Solidarne społeczeństwo, Działanie 9.2 Włączenie społeczne, Poddziałanie 9.2.2 
Aktywne włączenie młodzieży objętej sądowym ośrodkiem wychowawczym lub 
poprawczym, w partnerstwie z Regionalnym Ośrodkiem Polityki Społecznej w 
Toruniu  partnerem wiodącym pn. Trampolina 3. 
 

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Pani Anna Piętka p.o. Dyrektora Wydziału Edukacji. 

 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

projektu współfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko Pomorskiego na lata 2014 2020, Oś Priorytetowa 9. 

Solidarne społeczeństwo, Działanie 9.2 Włączenie społeczne, Poddziałanie 9.2.2 

Aktywne włączenie młodzieży objętej sądowym ośrodkiem wychowawczym lub 

poprawczym, w partnerstwie z Regionalnym Ośrodkiem Polityki Społecznej w 

Toruniu  partnerem wiodącym pn. Trampolina 3 rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji radna Wanda Muszalik. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radna Pani Joanna Hofman-Kupisz 

• Pani Anna Piętka p.o. Dyrektora Wydziału Edukacji 
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Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

projektu współfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko Pomorskiego na lata 2014 2020, Oś Priorytetowa 9. 

Solidarne społeczeństwo, Działanie 9.2 Włączenie społeczne, Poddziałanie 9.2.2 

Aktywne włączenie młodzieży objętej sądowym ośrodkiem wychowawczym lub 

poprawczym, w partnerstwie z Regionalnym Ośrodkiem Polityki Społecznej w 

Toruniu  partnerem wiodącym pn. Trampolina 3. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Krzysztof Grządziel, Krzysztof Kowalski, Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Czarnecki, Małgorzata Szymańska, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 12 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.G. na działalność Dyrektora 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

 
Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.G. na działalność Dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku, które zostało wypracowane i 
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zarekomendowane Radzie Miasta przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji 

przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.G. na działalność Dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Krzysztof Grządziel, Krzysztof Kowalski, Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Czarnecki, Małgorzata Szymańska, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 13 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skarg Pana M. G. na działalność Dyrektora 
Przedszkola Publicznego Nr 35 we Włocławku. 

 
Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skarg Pana M. G. na działalność Dyrektora 

Przedszkola Publicznego Nr 35 we Włocławku, które zostało wypracowane i 

zarekomendowane Radzie Miasta przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji 

przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg Pana M. G. na działalność Dyrektora 

Przedszkola Publicznego Nr 35 we Włocławku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Czesław Zarzeczny, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Krzysztof Grządziel, Krzysztof Kowalski, Ewa Szczepańska 

NIEOBECNI (4) 

Piotr Czarnecki, Małgorzata Szymańska, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 14 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

Interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad LVII sesji Rady Miasta skierowali: 

• radna Pani Mariola Gawłowska 

Ad. 15 

Informacje i komunikaty. 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal 

złożył wszystkim obecnym na Sali obrad jak również mieszkańcom miasta serdeczne 

życzenia z okazji zbliżającego się Nowego Roku 2023. 

Ad. 16 

Zamknięcie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Piotr Kowal zakończył obrady LVII sesji Rady Miasta Włocławek, które odbyły się w 

dniu 28 grudnia 2022 roku. 

Przewodniczący Rady Miasta  radny Piotr Kowal 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


